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Prezydent Miasta Zgierza 

Przemysław Staniszewski 

Interpelacja dot. podatku od nieruchomości 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w nawiązaniu do spotkania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza w Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Łodzi, proszę o informację jakie są zaplanowane dochody bieżące z 

tytułu podatku od nieruchomości w roku 2025 z obszaru/terenu po dawnych zakładach 

Zeta. 

Z poważaniem 


